
 
HALD EGE SKOLE – skolebestyrelsesmøde 

Torsdag, den 13. december 2018, kl. 17.00 – 18.15 

                         

 
Efter skolebestyrelsesmødet er der julefrokost.  
 
Afbud: Mark Ellekilde og Majbrit Nørgaard   

 
 
Dagsorden:  

 

1. Godkendelse af referat fra skolebestyrelsesmødet d. 27.11.18 MNC/CM 
 

 
Referatet er godkendt. 
 

 
 
 

2. Nyt fra elevrådet MNC/CM 
 

 
Elevrådet arbejder lige pt. med skoleboden og evt. opstilling af køleskab i udskolingen. Elevrådet 
har for at undersøge behovet for køleskab i udskolingen gennemført en elevundersøgelse i ud-
skolingen. De har ligeledes lavet en elevundersøgelse i forhold til maden i skoleboden.  
Brugerundersøgelserne drøftes i elevrådet inden der tages endeligt stilling til elevrådets anbefa-
ling til bestyrelsen. 
 

 
 
 

3. Drøftelse og godkendelse af dialogbaseret aftale   MNC/CM 
  
Vi fortsætter drøftelsen fra sidste skolebestyrelsesmøde. Se bilag 1.  

 

bilag 1 - dialogb. 

aftale 18-19.docx
 

 
Den dialogbaserede aftale blev godkendt med følgende tilføjelse: Det skal præciseres hvordan 
og hvilke elever der skal måles i forhold til at følge udviklingen af elevernes samlede læseniveau 
ift. 17/18.   
 

 
 
 

4. Drøftelse og godkendelse af princip for klassekasse  MNC/CM 
  
Vi fortsætter drøftelse fra sidste skolebestyrelsesmøde. Se bilag 2.   

bilag 2 - 

klassekasse.docx
 

 



Princippet for klassekasse blev godkendt.  
 

 
 
 
 

5. Drøftelse og godkendelse af princip for lejrskole og skolerejser  MNC/CM 
  
Vi fortsætter drøftelse fra sidste skolebestyrelsesmøde. Se bilag 3.   

bilag 3 - 

ekskursioner mm.docx
 

 
Princippet blev drøftet, og den endelige godkendelse med beløb på forældrebetaling for forplej-
ning bliver på næste skolebestyrelsesmøde. 
 

 
 
 

6. Budget 2019    MNC/CM 
 
Information vedr. budget 2019.    
 

 
Indledende orientering. Budget 2019 viderebehandles på det kommende møde. 
 

 
 
 

7. Punkter/emner til næste skolebestyrelsesmøde     MNC/CM 
 
Prioritering af punkterne: Budget 2019, planlægning af forældrestormøde, ny kommunikations-
platform – Aula, bod/madordning, trivselspolitik.  
 

 
1. Godkendelse af princip for lejrskole og skolerejser  
2. Budget 2019 Drøftelse og godkendelse  
3. Boden og madordning 
4. Forældrestormøde  

 

Forslag til kommende punkter: 
- Drøftelse af kommunikationsstrategi i forbindelse med implementeringen af Aula og bru-

gen af meebook.   
 

 
 
 

8. Meddelelser 
 

  
- Næste skolebestyrelsesmøde er d. 22. januar kl. 19.00 – 21.00.   
- Processen omkring renovering af ”aula-fløjen” starter i det nye år. Forventet opstart af reno-

vering er januar 2020.     
  

 

 

 



9. Evt. 
 

  Intet til referat. 
 

 


